

ArgoAverager 2.3.

New in version 2.3:

1. A bug in filter BuySell is corrected. A bug in filter Ticket is corrected. Note: if you are using several copies of AA on the same currency pair, they SHOULD HAVE DIFFERENT MAGIC NUMBERS.
2. A bug of display of negative target profit in info panel is corrected.
3. Added a flag for immediate closure of all orders CloseAllNow. Note: this flag closes all orders that are allowed by filters + orders opened by EA. E.g., if BuySell = Buy, EA will close only Buy orders.
4. Added a feature CheckMargin, which calculates how many grid levels can be opened with available margin. If MaxDD, MaxDDPercent are set, the calculation will be done for the margin allowed for trading by these variables.
5. Information panel now displays BuySell (when Buy or Sell), MaxDD, MaxDDPercent (when > 0), GridStepPips, LotMult, MaxGridLevels.

Новое в версии 2.3:

1. Исправлена ошибка фильтрации ордеров BuySell = Buy или Sell. Исправлена ошибка фильтрации ордеров по Ticket. Замечание: если вы используете несколько копий ArgoAverager на одной валютной паре, они **должны иметь разные магии**.
2. Исправлено отображение целевого профита в инфоокне, когда он отрицательный.
3. Добавлен флаг немедленного закрытия всех ордеров CloseAllNow. Замечание: по этому флагу будут закрыты ордера, попадающие под действия фильтров. Например, если BuySell = Buy, то будут зарыты только ордера Buy + все ордера, открытые советником (включая локирующие).
4. Добавлена опция CheckMargin, которая выводит в инфоокно информацию, на сколько колен сетки хватает маржи депозита. В случае если установлены переменные MaxDD, MaxDDPercent, расчет достаточности маржи будет выполнен для части депозита, выделенного для торговли.
5. В инфоокно выводятся значения фильтра BuySell (когда его значения Buy или Sell), MaxDD, MaxDDPercent, GridStepPips, LotMult, MaxGridLevels.